

BEDBUG SPRAY TREATMENT PREPARATION

*****TENANT MUST EXIT APARTMENT FOR AT LEAST 4 HOURS FOLLOWING
TREATMENT*****

CLOTHES:

- Pick up clothes on floors and hanging over chairs and wash in the hottest water possible, and then run through a hot dryer cycle for a minimum of 40 minutes.
- Place these clean, dry clothes in a large garbage bag sealed at the top until the treatment has been completed.

DRESSERS AND CLOSETS:

- It is not necessary to remove clean clothing or other items from inside dressers and closets unless these items are clearly heavily infested (visible bed bugs).

BEDDING:

- Remove all sheets, covers, dust ruffles, comforters, pillows, and any other bedding covers from your mattress and box spring in all bedrooms.
- Wash all bed linens in the hottest water possible and then run through a hot dryer cycle for a minimum of 40 minutes.

DE-CLUTTER:

- Tidy all rooms, clear floors, and check items for signs of infestation.

BASEBOARDS:

- Vacuum baseboards to remove dust build-up from these areas.
- Remove the contents of vacuum cleaner, and dispose in a sealed plastic bag.
- Move all furniture 2 feet away from walls.

PETS:

- Keep cats and dogs out of treated area while treating and after treatment for 4 hours.
- Cover fish tanks, terrariums and small animal cages with a clean towel or sheet.

AFTER TREATMENT:

- DO NOT SPRAY ANY PESTICIDES OR CLEANING PRODUCTS IN TREATED AREAS AFTER THE TREATMENT. THIS WILL RESULT IN CONTROL FAILURE.
- Allow the treatment time to work. Leave the spray barriers in place until you are certain that the infestation has been eradicated. The treatment will remain active for up to 3 months if left undisturbed.
- Live bed bugs may be visible for 2-3 weeks after the treatment. Contact us if you still see live bed bugs 30 days after treatment.

PRÉPARATION DU TRAITEMENT CONTRE LES PUNAISES

***** LE LOCATAIRE DOIT QUITTER L'APPARTEMENT PENDANT AU MOINS 4 HEURES
APRÈS LE TRAITEMENT *****

VÊTEMENTS:

- Ramasser les vêtements qui se trouvent au sol ou sur les dossiers de chaises et les laver à la température la plus chaude possible, puis les passer au sèche-linge à cycle chaud pendant au moins 40 minutes.
- Placer ces vêtements propres et secs dans un sac poubelle fermé hermétiquement jusqu'à la fin du traitement.

COMMODES ET ARMOIRES:

- Il n'est pas nécessaire de retirer les vêtements propres et autres articles des commodes et armoires, à moins d'une forte infestation (insectes visibles).

LITERIE:

- Retirer tous les draps, couvertures, cache sommiers, couettes, oreillers dans toutes les chambres.
- Laver tout le linge de lit à la température la plus chaude possible, puis le passer au sèche-linge à cycle chaud pendant au moins 40 minutes.

DÉSENCOMBRER:

- Rangez toutes les chambres, nettoyez les sols et vérifiez les articles pour détecter tout signe d'infestation.

PLINTHES:

- Passez l'aspirateur sur les plinthes pour éliminer l'accumulation de poussière.
- Retirez le contenu de l'aspirateur et jetez-le dans un sac en plastique étanche.
- Déplacez tous les meubles à 2 pieds des murs.

ANIMAUX:

- Éloigner les chats et les chiens de la zone traitée pendant le traitement et pendant les 4 heures qui suivent.
- Couvrir les aquariums, les terrariums et les cages des petits animaux avec une serviette ou un drap propre.

APRÈS LE TRAITEMENT:

- NE PAS PULVÉRISER DE PESTICIDE OU DE PRODUIT NETTOYANT DANS LES ZONES TRAITÉES APRÈS L'APPLICATION D'APREHEND. CELA ÉCHOUE LE TRAITEMENT.
- Laisser le temps au traitement de faire effet. Laissez les barrières de pulvérisation en place jusqu'à ce que vous soyez certain que l'infestation a été éradiquée. Le traitement restera actif jusqu'à 3 mois s'il n'est pas dérangé.
- Les punaises de lit vivantes peuvent être visibles pendant 2 à 3 semaines à la suite du traitement. Contactez-nous si vous voyez encore des punaises de lit vivantes 30 jours après le traitement.